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STYREPROTOKOLL 
<> 

KRETSSTYRETS MØTE NR. 1/2008-2010 
ONSDAG 21. MAI 2008. 

STED: IDRETTSSENTERET, MOLDE. 
     
PROTOKOLLENE ER OFFISIELLE OG HISTORISKE DOKUMENT. VEDTAK SOM 
ANGÅR IDRETTENS EGNE ORGANISASJONSLEDD BLIR FULGT OPP NÅR DETTE 
ER AKTUELT. 
 
PROTOKOLLENE BEKJENTGJØRES GJENNOM IDRETTSKRETSENS HJEMMESIDE 
ELLER VED RUNDSKRIV TIL FØLGENDE:  

- Særkretser 
- Idrettsrådene 
- Idrettslagene 
- Kommuner 
- Presse 

 
Følgende adressater får tilrettelagt protokollen i sin helhet: 

• STYRET MED VARAMEDLEMMER 
• REVISORER OG KONTROLLKOMITÉ 
• NORGES IDRETTSFORBUND 
• FYLKESKULTURAVDELINGA 

 
 
 

 
ØNSKES YTTERLIGERE OPPLYSNINGER I EN IDRETTSKRETSSAK, TA KONTAKT 
MED MØRE OG ROMSDAL IDRETTSKRETS SITT KONTOR V/ORG. SJEF. 

 
   MØRE OG ROMSDAL IDRETTSKRETS 
   Idrettsvn. 2 
   6413 MOLDE 
   Tlf: 41 90 00 31 / Fax: 71 24 39 69  
   http://www.nif.idrett.no/moreogromsdal   
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MØRE OG ROMSDAL IDRETTSKRETS 
Idrettsvn. 2, 6413 MOLDE 
Tlf: 41 90 00 31 
www.nif.idrett.no/moreogromsdal/ 
 
Protokollside nr 001/2008-2010 
 
Til stede var: Per Dagfinn Fagerli 
  Unni Søbstad Larsen 

Berit Kalvø Stephansen 
Rune Skavnes 
Jon Åsbø 
Ivar Øyen 
Odd Brede Langdal 
Inger Johanne Vasskog 

----------------------------------------- 
Org.sjef Rune Sjåholm 
Adm.leder Geir Moholt 
Plan og utviklingsleder Siri Ask Fredriksen 
  

MØTESTED: Idrettssenteret, Molde 
MØTETID:  17.00 – 19.30 

Hovedsaker på dette styremøtet: 

• Konstituering - presentasjon 
• O-saker 
• Idrettskretstinget 2008 - evaluering 
• Spillemidler 2008 
• Møteplan andre halvår 2008 
• Oppfølging av idrettsråd 

 

I. SAKER TIL ORIENTERING: 

 
O-sak 0001/2008-2010 

Protokoll nr 14/2006-2008 ble: 
Protokollen ble sendt ut 15. april 2008.  Se vedtakssak 1/2006-2008. 
 

O-sak 0002/2008-2010 
Uttale om MVA / Kulturmomsutvalgets innstilling: 

Enstemmig uttale fra tinget ble sendt til media 16. april.  Uttalen ligger fortsatt på 
Sportsanalyse (www.sportsanalyse.no).  Senere er uttalen sendt som høringsuttale fra Møre og 
Romsdal Idrettskrets til NOU 2008:7 – Kulturmomsutvalgets innstilling – og til Mørebenken, 
Stortinget. 

O-sak 0003/2008-2010 
Årsmøte i VOFO (Voksenopplæringsforbundet): 

Årsmøtet ble avviklet onsdag 16. april.  Møre og Romsdal Idrettskrets sine representanter var 
Ulrik Opdal og Geir Moholt.  Ulrik Opdal er nestleder i styret, Geir Moholt er revisor, Tore 
Birkeland sitter i valgkomiteen, mens Siri Ask Fredriksen er vararepresentant til styret.   
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Protokollside nr 002/2008-2010 
 

O-sak 0004/2008-2010 
Medlemsundersøkelsen 2008: 

Som oppfølging av den årlige idrettsregistreringen foretas det årlig en medlemsundersøkelse i 
regi av NIF, der idrettskretsene har det operative ansvaret.  For 2008 er det idrettslag i NGMF 
(Norges Gang og Mosjonsforbund) som er gjenstand for oppfølging.  I Møre og Romsdal er 
det snakk om 95 idrettslag, hvilket innebærer ei stor belastning for en liten administrasjon. 
 
 

O-sak 0005/2008-2010 
IK ledermøte første halvår: 

Sted: Rica Gardermoen, Oslo.  Tidspunkt: Fredag 23. og lørdag 24. mai.  Leder og orgsjef 
representerer Møre og Romsdal Idrettskrets.  Leder skal presentere Møre og Romsdal 
Idrettskrets i løpet av møtet. 
 

O-sak 0006/2008-2010 
Idrettsrådskonferansen 2009: 

Høsten 2009 avvikles landskonferanse for idrettsråd.  Rica Seilet, Molde er aktuell 
lokalisering, i konkurranse med Trondheim og Oslo / Akershus. 
 

O-sak 0007/2008-2010 
Kunnskapsturneen 2008: 

Se for øvrig vedtakssak 0004.  Vi har lykkes i å legge årets turne innom Møre og Romsdal – 
til Rica Parken Hotel, torsdag 6. november. 
 

O-sak 0008/2008-2010 
Protokoll fra IK tinget 2008: 

Protokollen ble offentliggjort og tilgjengelig 24. april. 
 

O-sak 0009/2008-2010 
HiMolde, nytt årsstudium: 

 
God oppslutning om det nye studietilbudet – årsstudium idrett – fra høsten av.  Idrett og 
kompetanse innen høyskoler og videregående skoler er helt klart et satsingsområde. 
 

O-sak 0010/2008-2010 
Ledermøte 2008: 

Sted: Raddison SAS Scandinavia Hotell, Oslo.  Tidspunkt: fredag 6. og lørdag 7. juni.  
MRIKs representanter: leder og orgsjef. 
 

O-sak 0011/2008-2010 
Tromsø-OL 2018: 

Leder har allerede markert seg i riksmedia – i form av intervju i Aftenposten lørdag 26. april, 
der han videreførte MRIKs linje i OL saken: uaktuelt å bruke spillemidler til 
luksusarrangement som går på bekostning av anleggsutbygging for øvrig. 
 

O-sak 0012/2008-2010 
Frivilligforum: 

Neste møte i ”Frivilligforum” avvikles tirsdag 27. mai, kl 18-21, Alexandra, Molde. 
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Protokollside nr 003/2008-2010 
 

O-sak 0013/2008-2010 
Planprosess i Haram: 

Planprosess nr 2 i Haram ble avviklet tirsdag 29. april.  Til sammen 17 deltakere.  Orgsjef 
kjørte prosessen på vegne av Haram kommune / Haram idrettsråd. 
 

O-sak 0014/2008-2010 
Fylkesplanseminar: 

Det første fylkesplanseminaret ble avviklet mandag 28. april, i Molde.  Org.sjef dro 
innledning på vegne av frivillig sektor i Møre og Romsdal.  Deltakere var administrasjon og 
politikere i Mrfylke. 

O-sak 0015/2008-2010 
MRIKs lov: 

Loven vår, som ble vedtatt oppdatert enstemmig på tinget 12. og 13. april, ble godkjent av 
NIF sentralt 2. mai. 

O-sak 0016/2008-2010 
Spillemidler og overgangsmidler 2008: 

Spillemidler og overgangsmidler 2008 kom opp i mer enn 1400 millioner kroner – se egen 
sending (e-post onsdag 7. mai).  Jamfør dessuten vedtakssak 0003. 
 

O-sak 0017/2008-2010 
Kompetanseoppfølging idrettsråd: 

Det planlegges storstilt oppfølging av idrettsråd, der idrettskretsene er tiltenkt en sentral rolle.  
Org.sjef har deltatt i arbeidsgruppe / referansegruppe som har jobbet gjennom og 
kvalitetssikret mål, strategi, ressurser og metode. 
. 

O-sak 0018/2008-2010 
Nye idrettslag 01.01.08 – 15.05.08: 

• Averøy Hestesportklubb, Averøy, Leder: Michael Kongshaug 
• Fræna Sykkelklubb, Fræna, Leder: Gunn Moen 
• Hustadvika Golfklubb, Fræna, Leder: Hanna Sofie Farstad 
• Sula Sykkelklubb, Sula, Leder: Pål-Andre Vedde 
• Sunndal NTN Tae Kwon-Do Klubb, Sunndal, Leder: Jan Hafsås 
• Ulstein og Omegn Sykkelklubb, Ulstein, Leder: Arnt Vidar Ulstein 
  
Følgende idrettslag er tatt opp som medlem i særforbund i perioden: 
• Bolsøya IL - Norges Fotballforbund 
• Ellingsøy IL - Norges Amerikansk Fotball og Cheerleadingforbund 
• Gossen IL - Norges Klatreforbund 
• Midsund IL - Norges Cykleforbund 
• Vestnes Varfjell IL - Norges Bandyforbund 
 

O-sak 0019/2008-2010 
Strategiplan 2008-2012: 

Etter vedtak på tinget har strategiplanen gått i trykken hos idrettens eget forlag, Akilles.  I 
første omgang er det snakk om 100 eksemplarer – til styre og adm og til idrettsråd når vi er 
ute på idrettsrådsbesøk / idrettsrådseminar / andre oppdrag.  Utdeling til styremedlemmene ble 
foretatt under styremøtet. 
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Protokollside nr 004/2008-2010 
 

O-sak 0020/2008-2010 
Ekstraordinært årsmøte, Aukra idrettsråd: 

2. juni avvikles ekstraordinært årsmøte i Aukra idrettsråd.  Nedlegging av idrettsrådet er satt 
opp som eneste sak. 
 

II. VEDTAKSSAKER: 

FØLGENDE VEDTAKSSAKER BLE LAGT FRAM TIL BEHANDLING: 
Sak 0001/2008-2010: Godkjenning av protokoll nr 14/2006-2008. 
Sak 0002/2008-2010: Idrettskretstinget 2008.  Evaluering  
Sak 0003/2008-2010: Spillemidler 2008. 
Sak 0004/2008-2010: Møteplan andre halvår 2008.  
Sak 0005/2008-2010: Oppfølging av idrettsråd  

 
Sak 0001/2008-2010 

Godkjenning av protokoll nr. 14/2006-2008: 
 

Enstemmig vedtak: 
PROTOKOLL NR. 14/2006-2008 (11. april 2008) godkjennes uten merknader. 

 
Sak 0002/2008-2010 

Idrettskretstinget 2008.  Evaluering: 
Sjekkpunkt: 

• Oppslutning: 
• 70 deltakere 
• 54 stemmeberettigede � potensial 157 
• 12 gjester / andre · NIFs representant i to timer 
• 4 fra administrasjonen 
• 17 idrettsråd med 32 representanter 
• 8 særkretser / regioner med 15 representanter 
• 7 styremedlemmer 

– 1 varamedlem til styret 
– Veldig god oppslutning fra styret 

• Gjennomføring 
• Sakspapir 
• Lokalisering 
• En dagers / to dagers ting 

 
Enstemmig vedtak: 

1. Evaluering, gjennomgang og styrets drøftinger tas til etterretning. 
2. Idrettskretstinget 2010 skal gå over en dag og legges til Molde.  Fastsetting av dato og 

sted gjøres på neste styremøte. 
3. Problematikken rundt stedsvalg og en dagers / to dagers ting generelt vil styret komme 

tilbake til. 
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Protokollside nr 005/2008-2010 

 
Sak 0003/2008-2010 
Spillemidler 2008: 

Anleggsrådet hadde sitt siste møte tirsdag 22. april.  Protokollen sier følgende: 
 
”Lister over søknader om spillemidler, sortert kommunevis og med  
endelig status for de enkelte søknader, var grunnlag for behandling.  
Samla oversikt over godkjente søknader viste følgende: 
 

Ordinære anlegg: 

140 søknader med godkjent kostnad kr. 764 182 824,- og godkjent  

Søknadssum kr. 187 171 000,-. 

 

Nærmiljøanlegg: 

68 søknader med godkjent kostnad kr. 32 256 500,- og godkjent søknadssum kr. 13 285 000,-. 

Antall ikke godkjente søknader: 

Ordinære anlegg: 22 
Nærmiljøanlegg: 13 

Enst. vedtak: 

Anleggsrådet opprettholder tidligere vedtatte kriterier for prioritering  

med følgende tillegg og presisering: 

• Viktig at behovsanalysen danner grunnlag ved prioritering 
• Aktivitetsflater som tar hensyn til rekrutteringsarbeid for barn og unge 

skal prioriteres 
• Mindre kostnadskrevende anlegg kan også generere stor aktivitet både 

når det gjelder trening og konkurranse. Eksempel på dette er 
spilleflater for 5-er og 7-er fotball og delanlegg for friidrett.” 

 
Kulturutvalget, Møre og Romsdal fylke, behandlet fordeling av 40 163 000 kroner i form av 
spillemidler til anlegg for idrett og fysisk aktivitet i Møre og Romsdal, onsdag 7. mai, i sak 
Ku 24/08. Kulturutvalgets vedtak er i samsvar med MRIKs nylig vedtatte strategiplan, med 
idrettspolitiske og anleggspolitiske prinsipper vedtatt i Anleggsrådet, og i samsvar med 
omforente fordelingskriterier som vedtas årlig i kulturutvalget i etterkant av dialog med 
Anleggsrådet og andre regionale aktører fra idrett og friluftsliv. 
 
Enstemmig vedtak: 

1. Styret i Møre og Romsdal Idrettskrets slutter seg til anleggsrådets overordnede 
anleggs- og fordelingspolitikk, som er i samsvar med strategiplan for idretten i Møre 
og Romsdal 2008-2012: ”Idrettsrådet sterke saker.  En åpen og inkluderende idrett.” 

2. Med bakgrunn i ovennevnte slutter styret i Møre og Romsdal Idrettskrets seg til 
vedtak i anleggsrådet, i sak 004/2008. 

3. Styret tar vedtak i kulturutvalget, Møre og Romsdal fylke, sak 24/08, til etterretning.  
 

Sak 0004/2008-2010 
Møteplan andre halvår 2008: 

I møteplanen for andre halvår inkluderes Møteplassen 2008 og Kunnskapsturneen 2008. 
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Protokollside nr 006/2008-2010 
 
Enstemmig vedtak: 

1. Styremøter avholdes slik 
• Fredag 22. og lørdag 23. august.  Sted: Rica Parken Hotel, Ålesund. 
• Onsdag 22. oktober.  Sted: Idrettsenteret, Molde. 
• Fredag 5. og lørdag 6. desember.  Sted: Rica Seilet Hotel, Molde. 

2. Møterunden 2008 avvikles slik: 
• Møte nr 1 og 2: Kristiansund, mandag 25.08.08 
• Møte nr 3 og 4: Molde, tirsdag 26.08.08 
• Møte nr 5 og 6: Ulstein, mandag 01.09.08 
• Møte nr 7 og 8: Spjelkavik, tirsdag 02.09.08 

3. Møteplassen 2008 avvikles på Rica Seilet Hotel, Molde, fredag 3. og lørdag 4. 
oktober. 

4. Kunnskapsturneen 2008 avvikles på Rica Parken Hotel, Ålesund, torsdag 6. 
november. 

  
 

Sak 0005/2008-2010 
Oppfølging av idrettsråd: 

”Idrettsrådet – sterke saker” forplikter.  Aktiv oppfølging av idrettsrådene kommer til å bli 
minst like viktig i inneværende periode som tingperioder vi har lagt bak oss.  Det legges opp 
til videreføring av den modellen vi har hatt og som har fungert – det vil si sonevis fordeling 
av oppgaver, der det tas geografiske hensyn og der det legges opp til team, med støtte / 
coaching / avløsning. 
 
Vedlagt var dokumentet ”fadderansvar for idrettsråd 2008-2010.” Fadderansvaret følger 
soneprinsippet, i takt med etablert sonevis inndeling: Orkide (Nordmøre); ROR (Romsdal); 
Ålesund og Omegn og Søre Sunnmøre.  Regionvise idrettsrådseminar følger denne 
innledningen, der seminar nr 4 avvikles i Spjelkavik tirsdag 10. juni 2008. 
 
Enstemmig vedtak: 

1. Styre og administrasjon i Møre og Romsdal Idrettskrets anser oppfølging av idrettsråd 
som MRIKs viktigste oppgave i tingperioden 2008-2010. 

2. Styre og administrasjon viderefører ordningen med fadderansvar og sonevis 
oppfølging av idrettsrådene. 

3. Sonevise team innarbeides som arbeidsmåte i henhold til dokumentet ”Fadderansvar 
idrettsråd 2008-2010”, datert 07.05.08, med ref.nr. 221 759v1. 

 
 
 
 

Molde, 22/5-08 
R une S jåholm  
Rune Sjåholm. 


